

STATEMENT

**by Kostyantyn Gryshchenko,
Chairman of the Committee of Ministers,
Minister for Foreign Affairs of Ukraine**

The Minister for Foreign Affairs of Ukraine, Chairman of the Committee of Ministers of the Council of Europe, **Kostyantyn Gryshchenko** made the following statement on 26 August 2011 in connection with the terrorist attack against the United Nations Offices in Abuja (Nigeria):

"I am deeply shocked by and strongly condemn this abhorrent attack which has provoked the death of innocent people. It is particularly cynical that this barbaric act of terrorism was directed against the United Nations Offices in Abuja and its staff which for years spared no efforts to render and provide all possible humanitarian assistance to the benefit of people of Nigeria as well as of the whole region. I would like to convey my sympathy to the families and the governments of all who have perished in this terrorist attack and pay tribute to the United Nations and its staff for their unwavering dedication in their difficult missions. I hope that those who are responsible for this atrocity will be rapidly found and brought to justice".

* * *

DECLARATION

**de Kostyantyn Gryshchenko,
Ministre des Affaires étrangères d'Ukraine,
Président du Comité des Ministres**

Le Ministre des Affaires Etrangères d'Ukraine, Président du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe, **Kostyantyn Gryshchenko** a effectué la déclaration suivante le 26 août 2011 à propos de l'attaque terroriste contre les bureaux des Nations Unies à Abuja (Nigeria) :

« Je suis profondément choqué et je condamne fermement cette attaque odieuse qui a provoqué la mort d'innocents. Il est particulièrement cynique que cet acte de terrorisme barbare ait été dirigé contre les bureaux et le personnel des Nations Unies à Abuja, qui ont agi sans compter depuis des années pour apporter toute l'assistance humanitaire possible au peuple nigérian ainsi qu'à l'ensemble de la région. Je souhaiterais exprimer ma sympathie aux familles et aux gouvernements de tous ceux qui ont péri dans cette attaque terroriste et rendre hommage aux Nations unies et leurs agents pour leur engagement indéfectible dans le cadre des missions difficiles qui sont les leurs. J'espère que les responsables de cette atrocité seront rapidement trouvés et livrés à la justice. »